
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 413
Kan ministeren bekræfte, at Skattestyrelsen anvender én fast kurs pr. dag pr. kryptova
luta, når styrelsen i forbindelse med kontrolsager foretager en skatteopgørelse af skatte
yderes realiserede gevinster og tab på kryptovaluta, og mener ministeren i bekræftende 
fald, at det er hensigtsmæssigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alex Vanopslagh 
(LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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